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Budgetforslag  Antal likes Kommentarer 
Vandkulturhus 31 likes, 14 

kommentarer, 4 
delinger – opslaget er 
blevet boostet med 150 
kr. 

Anette Pultera Nielsen 
Puregym på Holmen er meget nedslidt efterhånden. Kunne der mon 
være stemning for nogle fitness-/træningsfaciliteter? 
 
Aztrid Salamander 
Jeg havde håbet på et sted man kunne tage hen og svømme. De 
såkaldte “vandkulturhuse” har det med at udarte sig til små 
LaLandiaer. 
På plussiden kan det være, at der frigives plads i de rigtige 

svømmehaller  
 
Renate Borgen 
Jeg synes også, udover Vandkulturhuset, at vi har et behov for et 
Kulturhus, der dækker både bibliotek, teater, foredragsvirksomhed, 
musik osv. 
Både beboerhuset og vores bibliotek opfylder ikke de behov, der er for 
et moderne Kulturhus. 
 
Nathalia Holm 

Saunagus ville være fantastisk  
En saunaklub. Det er det eneste kultur samlingssted der hører til der. 
 
Vi behøver ikke bibliotek eller noget andet, vi har rigeligt i forvejen. 
Christianshavn er den bydel med flest foreninger pr indbygger 
 
Jeg tænker vi har et meget velfungerende kultur/beboerhus på 
Christianshavn som er fantastisk og ( måske) fordi det ikke er 
kommunelt drevet, er en succes. Det forhindrer dog ikke et kulturhus i 
forbindelse med det nye vandkulturhus. Har bare set kommunalt 
drevet huse i mange områder i kbh kæmpe for at folk bruger dem, fordi 
ildsjælene mangler og det gør de ikke i Christianshavns Beboerhus.

 

https://www.facebook.com/anette.p.nielsen.1?comment_id=Y29tbWVudDo5ODU1ODY4NTY5MzIwOTVfMjI3MDk4OTgyNjYwMTM4OQ%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/aztrid.salamander?comment_id=Y29tbWVudDo5ODU1ODY4NTY5MzIwOTVfOTYxMDU5MzM5MjIzMTc0&__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/renate.borgen.3?comment_id=Y29tbWVudDo5ODU1ODY4NTY5MzIwOTVfNTY3OTQyNTE1ODI5OTU1&__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/nath.holm?comment_id=Y29tbWVudDo5ODU1ODY4NTY5MzIwOTVfNDQzMDAxMDg1NTIxNjU1&__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/beboerhus?__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
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Max Storm Jensen 
Først og fremmest en svømmehal ! Bibliotek og kulturhus er der på 
Christianshavn hvad skal vi med 2 vil kbhs kommune betale for det tror 

i  

Stenrev  
 

18 likes, 3 delinger, 9 
kommentarer – 
opslaget er blevet 
boostet med 150 kr. 

William Kumler Madsen 
Ja lad os da endelig fylde Havnen op med sten 

Super fed ide  
Og nu når vi er i gang så lad os da få renset Christiania søen smidt 
noget strandsand og nogle flere sten.. 
Det skal nok redde fiskebestanden i inder havnen 
 
Max Storm Jensen 
Ja stendige i hele inderhavn ved havnekant til fisk og muslinger 
 
Jesper Anton Sølling 
Det var da en underlig ide at fylde sten i havnen for at holde sejleren 
væk. Ingen genere fuglene i sivskoven . Vandet i havnen er et stort 
rekreativt område , en .våd park som alle tilsyneladende vil have en 
bid af. Spekulanter fylder op , og nu kommer naturtosser også med 
srenrev. Saltholm rundt , er et kæmpe stenrev og vindmøllerne i 
Øresund står på et vældigt lavvandet område. Der er meget natur 
rundt omkring. Lad havnen være i fred tak ! 
 
Sarah Maria Fritsche 
Jesper Anton Sølling naturen og dyrelivet er vigtigere end sejlere. Og 
der er meget lidt natur rundt omkring. Så dette er da et super fornuftigt 

initiativ  
 
Jeg syntes I skal tage fat i miljøskolen der netop ligger der og tage en 
snak med dem. De er mere end kvalificeret til at hjælpe. 

https://www.facebook.com/max.stormjensen?comment_id=Y29tbWVudDo5ODU1ODY4NTY5MzIwOTVfODkzOTc0NzIyNTIwMDA5&__cft__%5b0%5d=AZXSlB43_h4UflN9obVJIAuskGJd5gcS_O0uMcoOHIl2jeNz-2yt95fX9wcfT16m6_h_9WjvuuJwpZCcYhUy0fs_9JWwW3PbUGa3Ll90wKDbJUKIw9TJFkB8gCi8mOl9MqsmzAvWFQKWcHbetHZkOf2VtYmNsvkLB_7nVq6JdXDp5Wt_ZrMLcrrI3fNhTUJ9ZGY&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/william.madsen.3994?comment_id=Y29tbWVudDo5ODUwODkxNTY5ODE4NjVfMTI0MDk4MjQxNjk3NjEyMg%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/max.stormjensen?comment_id=Y29tbWVudDo5ODUwODkxNTY5ODE4NjVfNDkzNDc3NDMwNDE4MTcz&__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/jespersolling?comment_id=Y29tbWVudDo5ODUwODkxNTY5ODE4NjVfMTIyMzEwOTExMjA5ODQ3OA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/lyrens?comment_id=Y29tbWVudDo5ODUwODkxNTY5ODE4NjVfNTk5MDY4NjE5NDQ1NzY2&__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/jespersolling?__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R


Feedback på budgetforslag fra brugere på Facebook d. 2. dec – 12. dec 2024 
 

3 
 

Jeg var på rejehov i sommers i erdkehlgraven, og pt. Er der ikke meget 
der lever der. Vandet var også ret varmt så måske havde det søgt 
længere ud. 
 
Lisbeth Borg Andreasen 
Cecilie Balling for 80 år siden fangede vi rejer og hundestejler i 

voldgraven  
 

Lokalt miljøarbejde  25 likes, 3 delinger – 
boostet med 150 kr. 

Ingen kommentarer 

Plejehjem på 
Christianshavn  
 

73 likes, 5 delinger, 3 
kommentarer – boostet 
med 150 kr. 

Ingen relevante kommentarer 

Seniorbofællesskaber 
og handicapvenlige 
boliger på 
Christianshavn  
 

33 likes, 9 
kommentarer, 1 deling – 
boostet med 150 kr. 

Lene Søborg 
Her i BoVita var der længe tanker om at fortætte og bygge 
millionærboliger på vores tag. Det fik vi heldigvis stoppet. Men vi ville 
nok være til at tale med, hvis der blev bygge små leje-ældreboliger 
med elevatorer. Som vel og mærke var forbeholdt områdets og 
bebyggelsens ældre. 
 
Dorte Thorsen 
God idé. Senior-og-ældre-området har i årevis været sørgeligt 
underprioriteret. Så fællesboliger til ældre er en rigtig god idé. Det 
samme er at skabe ungdomsboliger, så vores unge kan blive her på 
Christianshavn, når de flytter hjemmefra. Vores styrke er diversiteten - 
og det gælder også aldersmæssigt. 
 
Lisbeth Borg Andreasen 
Dorte Thorsen mange bor godt men mangler bare en elevator. 
 
Max Storm Jensen 
Lejerbo, nu Bovita prinsessegade og Bodenhoff plads blev opført som 
socialt boligbyggeri med elevatorskakt i alle opgange men kun en 

https://www.facebook.com/lisbethborg.andreasen?comment_id=Y29tbWVudDo5ODUwODkxNTY5ODE4NjVfOTQyNDcyMDIxMDk2MzA2&__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/cecilie.balling?__cft__%5b0%5d=AZVbLRQc8atTktlTMtt5ALfMlG_MH8gZgxpbQRYqADqlWQqiRK5spxHjilKOpeRnX3hkMYyioj_rC2MCbD_ogO4bgVl-tnpItuJSLE6uZzsN7zHeUHZjiKk9iKk0gR0aMpAEv9gW0E3BTLLgZGP66A57pfEFjT8XeyHfWz26suFF-SIYLw0sPgjGKf_yZlt9WX0&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/soeborgekeroth?comment_id=Y29tbWVudDo5ODEzNjY3NTczNTQxMDVfNTY0OTM0NTI5Njc0OTU4&__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/dorte.thorsen.9?comment_id=Y29tbWVudDo5ODEzNjY3NTczNTQxMDVfMTI4ODc0NjA4MjQ2ODE3OA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/lisbethborg.andreasen?comment_id=Y29tbWVudDo5ODEzNjY3NTczNTQxMDVfODkwMzg5MDYxOTY3Nzc3Ng%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/dorte.thorsen.9?__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/max.stormjensen?comment_id=Y29tbWVudDo5ODEzNjY3NTczNTQxMDVfMTU0MzM3MDIyMzAzNjU5NA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
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elevator i nummer 83 ejendommen har søgt mange gange 
landsbyggefonden om tilskud til elevator i alle opgange ejendommen 
blev opført 1972 intet er sket indtil indtil nu mange af de gamle flytter 
som bor på tredje og fjerde sal på grund af dårlige ben ryg og andre 
handicap det kan være lokaleudvalget kan hjælpe med at kommunen 
rykker i landsbyggefonden så vi kan få elevator i alle opgange 
elevatorskakt er I alle opgange og klar til elevator 
 
Lene Søborg 
Max Storm Jensen Det er så rigtigt. Vi ville kunne blive boende i 
vores egne hjem meget længere, og deri ligger jo kolossale 
kommunale besparelser. Samt dobbelt så meget livskvalitet. Og så er 
mange ældre jo også gode skatteborgere. 
 

Stormflodssikring 16 likes, 5 kommentarer 
– boostet for 150 kr. 

Anette Thede 
En rigtig god ide, Christianshavns Lokaludvalg . 
 
Dorte Thorsen 
En god idé ... tænker også at det haster ... såkaldte 100-årshændelser 
kommer til at ske med få år imellem ... og som det ser ud nu, så 
kommer klimaforandringerne både hurtigere og mere voldsomme end 
selv de mest pessimistiske prognoser har vist ... 
 

Motionsredskaber 
ved Løvens Bastion 
og Gammel Dok  
 

35 likes, 3 kommentarer 
– boostet med 150 kr. 

Anna Tobiasen 

Rigtig god ide  

 
 
 
Irina Frost 

Det er en super god idé  
 

https://www.facebook.com/soeborgekeroth?comment_id=Y29tbWVudDo5ODEzNjY3NTczNTQxMDVfMTMyNTQ1ODczODg3MzU5MQ%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/max.stormjensen?__cft__%5b0%5d=AZWQj1PDUNmvqBHS9MUWo6wVLKxXPuvQnB-PeBXnM6QzuOVF3I0YTDnJQ4X4Ieuv0uLRFfM6vfN8asfjZs4MxaSMcW4uofeDZYgog2tg53BTcpx2Q21UZkyjmq6PChbHrL4PCdDmVXt7M_BaE5j9QpLm0cTT71v__sEy-PT0mDuQzEDtdhMrxJ5MeczrBH5FkD4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/anette.thede?comment_id=Y29tbWVudDo5ODA3OTIwNjQwNzgyNDFfMTA4ODI3NDEyOTQ3MDc5MQ%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZV5m5ofeRMNxw3YDeqJEtZYOt8XUB1bgSaHWhKZsz9Q5Fc-wQLzTiWHl9ZRJ3VgyL3YQIPzqvBUozuAyXquSB5g_2EJNqCQ0Ea6miTHtlOe9qyh0JaGfmHmf5_e16zUzRB5ORPv-SYW7vPRoDe5fxDc3T4_K5AohEj10Fwrc1dHL5UDSJ-aZDylP6YTH1EW7zU&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/christianshavnslokaludvalg?__cft__%5b0%5d=AZV5m5ofeRMNxw3YDeqJEtZYOt8XUB1bgSaHWhKZsz9Q5Fc-wQLzTiWHl9ZRJ3VgyL3YQIPzqvBUozuAyXquSB5g_2EJNqCQ0Ea6miTHtlOe9qyh0JaGfmHmf5_e16zUzRB5ORPv-SYW7vPRoDe5fxDc3T4_K5AohEj10Fwrc1dHL5UDSJ-aZDylP6YTH1EW7zU&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/dorte.thorsen.9?comment_id=Y29tbWVudDo5ODA3OTIwNjQwNzgyNDFfNjE4MTk2NTM0MjAyMTQz&__cft__%5b0%5d=AZV5m5ofeRMNxw3YDeqJEtZYOt8XUB1bgSaHWhKZsz9Q5Fc-wQLzTiWHl9ZRJ3VgyL3YQIPzqvBUozuAyXquSB5g_2EJNqCQ0Ea6miTHtlOe9qyh0JaGfmHmf5_e16zUzRB5ORPv-SYW7vPRoDe5fxDc3T4_K5AohEj10Fwrc1dHL5UDSJ-aZDylP6YTH1EW7zU&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/anna.tobiasen.9?comment_id=Y29tbWVudDo5ODA0ODkzNDQxMDg1MTNfOTI2NjY1MTA2MDc4Mjg5&__cft__%5b0%5d=AZVX4MPCuEW3yErCISeWGZuZuYf4OFTBjwNLVFjk87dObESJKCYT1zispTL5G9VkDqJqsETGTowa-n1bW1zSa3Y6D6r6XdhRyvfG04c4F8nyU0MBtpDzm8cUkUDJie_GmYXjlKOX1DNPI0hk-qw42LyfMOt5ljK2NTvhDGrcHQzkYCjd26dnHHDaUAEKBurPRhI&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100091647426600&comment_id=Y29tbWVudDo5ODA0ODkzNDQxMDg1MTNfMTI4NjIzMjA2NjEzODY2NA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVX4MPCuEW3yErCISeWGZuZuYf4OFTBjwNLVFjk87dObESJKCYT1zispTL5G9VkDqJqsETGTowa-n1bW1zSa3Y6D6r6XdhRyvfG04c4F8nyU0MBtpDzm8cUkUDJie_GmYXjlKOX1DNPI0hk-qw42LyfMOt5ljK2NTvhDGrcHQzkYCjd26dnHHDaUAEKBurPRhI&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100091647426600&comment_id=Y29tbWVudDo5ODA0ODkzNDQxMDg1MTNfMTI4NjIzMjA2NjEzODY2NA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVX4MPCuEW3yErCISeWGZuZuYf4OFTBjwNLVFjk87dObESJKCYT1zispTL5G9VkDqJqsETGTowa-n1bW1zSa3Y6D6r6XdhRyvfG04c4F8nyU0MBtpDzm8cUkUDJie_GmYXjlKOX1DNPI0hk-qw42LyfMOt5ljK2NTvhDGrcHQzkYCjd26dnHHDaUAEKBurPRhI&__tn__=R%5d-R
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Refshalevej  
 

24 likes, 12 
kommentarer – boostet 
med 150 kr. 

Allan Thuesen 
Refshalevej (fra Noma til Prinsessegade, som billederne viser) er pt. 
den mest trafiksikre vej. Her er god plads, da der er få biler og ingen 
busser og alle har lav fart (det må være et andet sted I tænker den er 
befærdet). 
Men ja tak til en opgradering. den kan blive en fantastisk naturskøn 
rute fra Margretheholm til Christianshavn for primært cykler og gående. 
 
Krister Schwenn 
Alle de mange huller har en dejlig effekt på bilernes hastighed og alle 
der bruger den vej er relativt gode til at passe på hinanden. Tvivler på 
det bliver en sikrere vej med en ny omgang asfalt og cykelsti, der vel 
knap nok er plads til på meget af strækningen? 
 
EM Andersen 
God ide. Men så skal der også findes parkeringspladser og alternative 
veje derude. 
 
Marilou Pehrson 
Befærdet er Refshalevej ikke, men der er mange huller i asfalten. 
De mange parkerede biler på noget af Refshalevej indskrænker 
pladsen for gående og cyklister. 
 
Rune Thor Nielsen 
Jeg har boet på Refshalevej i 30 år og den er absolut ikke særlig 
befærdet og folk køre dejligt langsomt pga huller. Lad den venligst 
være, der er dejlig naturskønt og jeg ser personligt helst ikke at den 

bliver strømlinet som alt andet i byen  
 
Sander Nielsen 
En cykelgade uden biler ville være en drøm (almindelig sund fornuft 
ville nogen mene) for mange børnefamilier på MGH. 

https://www.facebook.com/allanthuesen?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfNTgwMzk2NTYxMDM4ODU3&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/krister.schwenn?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfNTg5MDgzNzIwMzE2NjQw&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=1246555637&comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfMzgwNDgzNjA2NjM5Nzg5MQ%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/marilou.pehrson?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfMzg4MzEzMjkyODYzNzcwOA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/rune.t.nielsen?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfOTExODc4NzAwNjUxNjk2&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/sander.nielsen.71?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfMjMwMTE1Mzg0NjkxODg3Nw%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
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Enig, en opgradering af Refshalevej til ren cykelgade skal være uden 
biler, hvis det skal fungere optimalt. 
En sådan opgradering skal dog tænkes sammen med de to ender af 
vejen. Fra MGH skal Krudtløbsvej krydses i svinget, hvilket vil skabe 
mange farlige situationer (to lastbiler/busser kan ikke passerer i dag 
uden de “snitter” ind over cykelsti/fortorv). Og i den anden ende skal 
mange cyklister krydse Prinsessegade, som er forholdsvist trafikeret 
(nok derfor mange foretrækker at krydse vejen ved 
Forlandet/Refshalevej ved MGH så man kan cykle hele vejen ind til 
Christianshavn). 
Men fuld opbakning til bedre vilkår for vores børn! 
 
Joram Suszkiewicz 
Der er cykelsti både via Holmen og Kløvermarksvej. Det stykke hvor 
Christianias beboere og gæster parkerer har hverken fortov eller 
cykelsti, men selv hvis man ikke ønsker at benytte Holmen eller 
Kløvermarksvejs cykelstier og fortove, kan der færdes billedskønt og 
sikkert enten via Langgade eller langs voldgraven. 
 
Sarah Marie Norr Andersen 
Det ville være så rart med en vej, hvor alle som blødere trafikanter kan 
færdes. 
Man får ikke så mange chancer i trafikken for at gøre det om og det er 
hektisk og stressende for forældre og børn, at komme trygt i skole 
sådan som forholdene er nu. 
Lige nu saltes der heller ikke på Refshalevej når der er is, så den bliver 
også farlig fordi brostene er så glatte. 

Tak for at prioritere denne del af byen  
 

 

https://www.facebook.com/joram.suszkiewicz?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfMTEwNTUxOTM4NDI1MzA0Ng%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/sarah.m.andersen.902?comment_id=Y29tbWVudDo5NzkzMDY3ODc1NjAxMDJfMTEzNzA2NTExMTA4OTE1Mg%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZVl4nEnqiCCQ0p843WlSKCVtYOZz23Fue7mAN4pBeJ83JxOhLt1b8sMxvCleETk1jbdk56bVhgyxIQcrHAXUFgjGP8cPIJM0klOSp6gOArDs2GRs1vVH8B8NnJbZuYBeQl4wYEBhE0czPXw-mnGUopEWH4H0mKvc-4OpkjWRzLtc141tBGtSzuh-v8H_T6YQl4&__tn__=R%5d-R

